
ПРОТОКОЛ  

 

04.10.2019     м. Черкаси     № 8 

 

Засідання громадської ради  

при Черкаській обласній  

державній адміністрації 

 

Головагромадської ради –СкалькоО. І. 

Протокол вела – Кравець С. В. 

Присутні: членигромадської ради: Ашавський О. В., Бублій М. Ф., 

Бучковська А. В., Гаркуша Б.В.,Гичка А. М., Гурін О.В., Дігтяр О.Б., 

Зайнчківська Л.І., Зелененко Л.Л., Кисельов П. О., Кривденко О. О., Міхальова 

І.О., Обманюк С.В., Пароль О. В., Перехрест М.І., Святенко О.В., Стадник В.В., 

Тарапата Г.В., Ткаченко В.І., Циганок О.А., Швиденко С.І. 

Запрошені: заступники очільника області Борис Лебедцов та Віктор Карпенко, 

в. о. директора Департаменту культури та взаємозв’язків  

з громадськістю Черкаськоїобласної державної адміністрації Товстопят Л. М. 

На засіданні громадської ради були представлені заступники очільника області 

Борис Лебедцов та Віктор Карпенко, які окреслили напрямки своєї діяльності і 

обговорили питання розвитку підприємництва, освітньої, медичної, аграрної, 

спортивної галузей. 

Порядок денний: 

1. Проект звернення Громадської ради при Черкаській ОДА до Верховної Ради, 

Президента і РНБО щодо неприйняття нової редакції закону України про 

особливий статус Донбасу, так званої «формули Штайнмаєра». 

2. Про створення робочої групи, плану підготовки та проведення форуму 

Громадських рад Черкащини. 

3. Про стан реалізації пріоритетних напрямків діяльності Громадської ради 

з питань дотримання прав і свобод громадян, виконання антикорупційного, 

транспортного, екологічного, дорожнього та лісового законодавства. 

4. Різне. 

 

1. З першого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: 

Скалька  О. І., який запропонуваввисловитигромадську думку щодо 

неприйняття нової редакції закону України про особливий статус Донбасу, так 

званої «формули Штайнмаєра» і передати проект звернення голові обласної 

ради. 

   В обговоренні взяли участь: представники громадської ради, які  

запропонували вивчити це питання і винести на обговорення на наступне 

засідання. 

Проголосували: «за» – 21, «утрималися» – 1, «проти» – 0.  

 

 

 



2 

ВИРІШИЛИ:  

У десятиденний термін вивчити це питання, опрацювати і повідомити 

представників громадської ради про рішення щодо ситуації проекту звернення. 

Відповідальний Гаркуша Б.В. 

 

2. З другого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ:  

Скалька  О. І., який запропонував створити робочу групу з представників 

громадської ради при Черкаській обласній державній адміністрації і 

ознайомитися з роботою районних громадських рад. Підготувати та провести 

форум Громадських рад Черкащини у форматі круглого столу і запросити голів 

районних громадських рад. 

 

В обговоренні взяли участь: Гичка А.М., який запропонувавделегувати 

представників громадської ради у районні центри, поспілкуватися з 

громадськістю, почути про нагальні проблеми і як їх вирішують на місцях. 

 

ВИРІШИЛИ:  

   Створити робочу групу з представників громадської ради і у десятиденний 

термін напрацювати напрямки співпраці з районними громадськими радами. 

 

3. З третього питання порядку денного.  
СЛУХАЛИ: 

Скалька  О. І., який запропонував зібрати голів профільних комісій, розглянути 

їх напрацювання і з результатами їхньої роботи ознайомити  представників 

громадської ради. 

 

4. З четвертого питання порядку денного.  

Питання про мораторій на Землю вивчити та опрацювати і обговорити на 

наступному засіданні. 

 

Головагромадської ради      О. СКАЛЬКО 

 

Протокол вела        С. КРАВЕЦЬ 


